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   Protokół  XII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  30 października 2019 roku 

 

                Obrady dwunastej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 1000. W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecni radni Grzegorz Dudkiewicz, Krzysztof Suliga, Mirosław Małecki, 

Michał Szafrański ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

4. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

5. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

6. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

7. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP. 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezes Spółki PGKiM oraz mieszkańcy 

Włoszczowy. 

Obradom przewodniczył Jerzy Wiśniewski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady  - powitał wszystkich zaproszonych gości.  

Do punktu 1  

Wiceprzewodniczący Rady - otworzył obrady dwunastej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 11 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał radnego Rady Miejskiej Dariusza Gieronia.  

Do punktu 2 

Wiceprzewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi lub propozycje 

zmian do porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący Rady – zaproponował wprowadzenie  do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał, które były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych Komisjach Rady w 

dniu 28 października 2019 roku sprawach:   

pkt 5.6  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Włoszczowa, 

pkt 5.7  określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

Wiceprzewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wprowadzenie dodatkowych projektów 

uchwał do porządku obrad. 

Głosowanie :  11 głosów „za” (jednogłośnie),  zmiany do porządku obrad  zostały przyjęte. 

Wiceprzewodniczący Rady -  poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Głosowanie: 11 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu     XI sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z  XI sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowych gimnazjów prowadzonych 

przez Gminę Włoszczowa,  

2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Włoszczowa, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Włoszczowa na lata 2019- 2029, 

4) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok, 

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu, 

6) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Włoszczowa, 

7) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług z zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

6. Przedstawienie Informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie,  

2) Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad                                                                                                          

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Wiceprzewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 19 września  2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  XI sesji  Rady Miejskiej. 

Wiceprzewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji 

uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XI sesji Rady Miejskiej w dniu 19 września   2019r. podjęto                 

8 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 20 września 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym –  6 uchwał, 

− w dniu 20 września 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy 

z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

−  w dniu 19 września 2019r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 4 uchwały. 

 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XI sesji. Poinformował również, 

że w okresie między sesjami wydał 19 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu 

i jednostek organizacyjnych. 

5.Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1 

stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowych gimnazjów prowadzonych przez 

Gminę Włoszczowa 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały, nie było zgłoszeń, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  11 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XII /84/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowych 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Włoszczowa. 

Do punktu 5.2 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Włoszczowa 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań 
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nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XII/85/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Włoszczowa. 

 Do punktu 5.3 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2019- 2029 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – powiedział, że w dniu dzisiejszym otrzymaliście państwo 

poprawki do projektu uchwały w związku z wprowadzonym dotacjami celowymi z budżetu 

państwa  zarządzeniami Burmistrza na zadania własne Gminy na zadania w zakresie pomocy 

społecznej. Planowane dochody na 2019 rok zwiększono o łączna kwotę 1 169 808,99 zł  do 

kwoty 89 737 842, 36 zł, ta zmiana dotyczy wyłączne dochodów i wydatków bieżących  i nie 

wpływa na zmianę Przedsięwzięć wieloletnich wykazanych w załączniku Nr 2, które były 

zmieniane w tej uchwale.   

Wiceprzewodniczący Rady – odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie podjęła uchwałę Nr XII/86/19  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2019- 2029. 

Do punktu 5.4 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Wiceprzewodniczący Rady - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy -  powiedział, że w związku ze zmianami w planie dotacji 

celowych z budżetu państwa z zakresu pomocy społecznej oraz innych zadań, wprowadzono 

je do budżetu zarządzeniami Burmistrza. Dlatego też zmianie ulegają załączniki Nr 1                

i 2 do uchwały w zakresie kolumny: plan przed zmianą i po zmianie, i tak: 

➢ Dochody przed zmiana wynoszą 90 006 543,36 zł , po zmianie 89 737 842,36 zł 

➢ Wydatki przed zmiana  92 468 279,07 zł , plan po zmianie 92 199 578,07 zł. 

Dochody i wydatki po zmianach są zgodne z WPF-em.  

Wiceprzewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XII/87/19 w sprawie zmian w budżecie gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 5.5 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań 

nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XII/88/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Do punktu 5.6 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Włoszczowa 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań 

nie zgłoszono. Z uwagi na obszerny materiał zwrócił się do Rady o wyrażenie zgody na 

nieodczytywanie treści uchwały, uchwała była szczegółowo omówiona na posiedzeniu 

stałych Komisji Rady.  

Rada wyraziła zgodę na nieodczytywanie treści uchwały, przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 
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uchwałę Nr XII/89/19 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Włoszczowa. 

 

Do punktu 5.7 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług z zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań 

nie zgłoszono. Z uwagi na obszerny materiał zwrócił się do Wysokiej Rady o wyrażenie 

zgody na nieodczytywanie treści uchwały, uchwała była szczegółowo omówiona na 

posiedzeniu stałych Komisji Rady.  

Rada wyraziła zgodę na nieodczytywanie treści uchwały przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XII/90/19 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług z zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

Do punktu 6 

Przedstawienie Informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1. Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

2. Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  - przedstawił analizę oświadczeń majątkowych radnych 

złożonych Przewodniczącemu Rady. 

            Zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym                 

(Dz. U. z 2019 r. poz.506 ze zm. ) przedstawił informację o:    

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły po terminie, 

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z  ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi                                      

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 

Ad. 1). 

Informacja o osobach, które nie złożyły oświadczeń majątkowych lub złożyły je po 

terminie: 

Oświadczenia majątkowe radnych Rady Miejskiej we Włoszczowie według stanu na dzień            

31 grudnia 2018 roku zostały złożone w terminie tj. do dnia 30 kwietnia 2019 roku. 

Wykonując dyspozycję art.24h ust.6  ustawy samorządowej oświadczenia majątkowe                

14 radnych w dniu 08 maja 2019 roku przesłałem do właściwego Urzędu Skarbowego ze 

względu na miejsce zamieszkania osób składających oświadczenia.  

W dniu 25 kwietnia 2019 roku oświadczenie majątkowe Przewodniczącego Rady zostało 

przekazane Wojewodzie Świętokrzyskiemu. 

Realizując - art. 24 i ust. 3 ustawy – jawne informacje zawarte w oświadczeniach 

majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu 

Gminy Włoszczowa.    

 

Ad. 2  

Informacja o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe 

oświadczenia. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego we Włoszczowie pismem znak:  2615 SKA-4006.3.2019  

z dnia  24 października 2019r. informuje, iż oświadczenia majątkowe radnych zostały złożone 

w obowiązującym terminie. W wyniku przeprowadzonej przez Urząd Skarbowy analiz 

złożonych oświadczeń majątkowych radnych stwierdzono błędy formalne w oświadczeniach 
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złożonych przez: 

-  Annę Błaszczyk 

-  Grzegorza Dudkiewicza 

-  Zbigniewa Pasonia 

-  Krzysztofa Suligę  

polegające na nieuzupełnieniu części dotyczącej miejsca położenia nieruchomości  - po 

wezwaniu braki te zostały uzupełnione. 

Oświadczenia majątkowe poddano weryfikacji pod kątem zgodności ujawnionych kwot 

dochodów, porównując z wysokością wykazanych w zeznaniu podatkowym za 2018 rok oraz 

informacjami o dochodach będących w posiadaniu tutejszego urzędu skarbowego 

w oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych: 

- Roberta Suligę 

- Grzegorza Dudkiewicza 

- Zbigniewa Woldańskiego  

- Stanisława Klapę 

- Annę Błaszczyk 

- Krzysztofa Suligę 

stwierdzono rozbieżności w zakresie wykazanego dochodu, z w/w osoby złożyły wyjaśnienia 

i jak ustalono stanowiły oczywiste omyłki. 

Ponadto oświadczenia majątkowe sprawdzono pod kątem prawidłowości wykazanego 

majątku nieruchomego i ruchomego w relacji z deklaracjami od czynności  cywilnoprawnych 

oraz ewidencji czynności majątkowych. W oświadczeniu majątkowym złożonym przez 

radnych: 

- Stanisława Klapę 

- Krzysztofa Suligę  

 stwierdzono nieprawidłowość dotyczące nieruchomości, które po wezwaniu zostały z w/w 

osobami wyjaśnione i uzupełnione. 

Ponadto Naczelnik Urzędu Skarbowego we Włoszczowie informuje, że analiza oświadczenia 

majątkowego złożonego przez radnego Mirosława Małeckiego nie została  zakończona. 

Ad.3 

Informacja o działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

Osoby u których stwierdzono uchybienia złożyły stosowne wyjaśnienia w Urzędzie 

Skarbowym we Włoszczowie. 

Publikacja oświadczeń majątkowych na stronie BIP 

 

Wykonując obowiązek wynikający z art.24h ust.6 i art.24 i ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym, oświadczenia z wyłączeniem części dotyczącej adresu zamieszkania 

składającego oświadczenie oraz miejsca położenia nieruchomości zostały opublikowane 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Włoszczowa. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – zapoznał radnych z pismem Wojewody Świętokrzyskiego znak: 

PNK.III.414.38.2019 z dnia 21.10.2019r. skierowanego do Rady Miejskiej we Włoszczowie 

następującej treści: 

 

Stosownie do art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

informuję, że tutejszy organ nadzoru dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez: Burmistrza i Przewodniczącego Rady. 

Niniejsza informacja dotyczy oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie 

Świętokrzyskiemu w związku z objęciem funkcji w kadencji 2018-2023 oraz do dnia 30 

kwietnia br. Podczas analizy oświadczeń majątkowych badaniu poddano wszystkie rubryki 

dokumentów, co do spełnienia kryterium: staranności, rzetelności i zupełności (kompletności) 



6 

 

 

wypełnienia rubryk oświadczeń. 

W przypadku oświadczenia majątkowego złożonego przez Burmistrza w związku 

z objęciem funkcji w kadencji 2018-2023 stwierdzono: 

1. Oświadczenie majątkowe zostało złożone w ustawowym terminie. 

2. W złożonym oświadczeniu nie stwierdzono przesłanek wskazujących na świadome 

zatajenie prawdy lub świadome podanie nieprawdy. 

3. W oświadczeniu stwierdzono następujące nieprawidłowości: 

a) w części A oświadczenia nie podano nazwiska rodowego, 

b) w części A pkt II.2. obok tytułu prawnego do mieszkania „własność” użyto zwrotu 

„małżeńska własność majątkowa” zamiast małżeńska wspólność majątkowa. Zgodnie 

z pkt 3 uwag do oświadczenia, osoba składająca oświadczenie jest zobowiązana 

określić przynależność poszczególnych składników majątkowych, dochodów 

i zobowiązań do majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską wspólnością 

majątkową, 

c) w części A pkt X oświadczenia nie określono przynależności ujawnionego kredytu  

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową (zgodnie z pkt 3 

uwag do oświadczenia osoba składająca oświadczenie jest zobowiązana określić 

przynależność poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań  

do majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową). 

W przypadku oświadczenia majątkowego złożonego przez Burmistrza do dnia 30 kwietnia br. 

stwierdzono: 

1. Oświadczenie majątkowe zostało złożone w ustawowym terminie. 

2. W złożonym oświadczeniu nie stwierdzono przesłanek wskazujących na świadome 

zatajenie prawdy lub świadome podanie nieprawdy. 

3. W oświadczeniu stwierdzono następujące nieprawidłowości: 

a) w części A oświadczenia nie podano nazwiska rodowego, 

b) w części A pkt X oświadczenia nie określono przynależności ujawnionych kredytów 

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową (zgodnie z pkt. 

3. uwag do oświadczenia osoba składająca oświadczenie jest zobowiązana określić 

przynależność poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań do 

majątku odrębnego i majątku objętego małżeńską wspólnością majątkową). 

W przypadku oświadczenia majątkowego złożonego przez Przewodniczącego Rady 

w związku z objęciem funkcji w kadencji 2018-2023, przy uwzględnieniu złożonej korekty, 

stwierdzono: 

1. Oświadczenie majątkowe zostało złożone w ustawowym terminie. 

2. W złożonym oświadczeniu nie stwierdzono przesłanek wskazujących na świadome 

zatajenie prawdy lub świadome podanie nieprawdy. 

3. W oświadczeniu stwierdzono następujące nieprawidłowości: 

a) w części A oświadczenia nie podano nazwiska rodowego, 

b) w części A pkt II.4. w podpunkcie c) wykazano działkę o powierzchni 61 m2 

o wartości cyt. „wartość określona razem z domem w pozycji II. 1.”. Zgodnie 

z rubrykami oświadczenia wartość domu należy określić w pkc. II. I, zaś wartość 

działki, na której posadowiony jest dom oddzielnie w pkc. П.4., 

c) w części В oświadczenia nie wykazano adresu nieruchomości wykazanej w części A 

pkt II.4. ppktc). 

W przypadku oświadczenia majątkowego złożonego przez Przewodniczącego Rady do dnia 

30 kwietnia br. stwierdzono: 

I. Oświadczenie majątkowe zostało złożone w ustawowym terminie. 
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2. W złożonym oświadczeniu nie stwierdzono przesłanek wskazujących na świadome 

zatajenie 

prawdy lub świadome podanie nieprawdy, 

3. W oświadczeniu stwierdzono następujące nieprawidłowości: 

a) w części A oświadczenia nie podano nazwiska rodowego, 

b) w części A pkt II.4. w podpunkcie c) wykazano działkę o powierzchni 61 m2 

o wartości cyt. „wartość określona razem z domem w pozycji II. 1 Z g o d n i e  

z rubrykami oświadczenia wartość domu należy określić w pkc. II.1, zaś wartość 

działki, na której posadowiony jest dom oddzielnie w pkc. II.4., 

c) w części В oświadczenia nie wykazano adresu nieruchomości wykazanej w części A 

pkt II.4. ppktc), 

d) na ostatniej stronie oświadczenia nie podano daty wypełnienia oświadczenia. 

Wskazane powyżej formalne nieprawidłowości stanowią naruszenie przepisów prawa 

określających, jakie informacje powinno zawierać rzetelnie i starannie wypełnione przez 

osoby zobowiązane oświadczenie majątkowe (ustawa o samorządzie gminnym oraz 

rozporządzenie Prezesa Rady Ministrów z dnia 26 lutego 2003 r. w sprawie określenia 

wzorów formularzy oświadczeń majątkowych radnego gminy). 

Dodaję, że stwierdzone nieprawidłowości nie dały podstaw do wystąpienia  

do Centralnego Biura Antykorupcyjnego z wnioskiem o kontrolę oświadczeń majątkowych. 

Ponadto informuję, że stosownie do art. 24h ust. 6 u.s.g., przekazano po jednym 

egzemplarzu oświadczenia majątkowego ww. samorządowców do urzędu skarbowego 

właściwego ze względu na miejsce zamieszkania składających. 

Wiceprzewodniczący Rady  - poprosił pana Grzegorza Dziubka Burmistrza Gminy 

Włoszczowa o przedstawienie  informacji o analizie oświadczeń majątkowych osób 

zobowiązanych do złożenia oświadczeń Burmistrzowi. 

Burmistrz – przedstawił analizę oświadczeń majątkowych. 

Stosownie do art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym analizie 

poddane zostały 32 oświadczenia majątkowe złożone przez: 

- sekretarza gminy 

- skarbnika gminy, 

- kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Włoszczowa, 

- osoby zarządzające i członków organu zarządzającego gminnymi osobami prawnymi, 

- osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza. 

 Obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych w ustawowym terminie dopełniły 

osoby zobowiązane do złożenia oświadczeń według stanu na dzień 31 grudnia 2018 r. jak 

również pozostałe osoby składające oświadczenia majątkowe w trakcie roku w związku  

z powołaniem, zatrudnieniem lub odwołaniem bądź rozwianiem umowy o pracę.  

Podczas analizy oświadczeń majątkowych badaniu poddano wszystkie rubryki 

oświadczeń, co do spełnienia kryterium: staranności, rzetelności i zupełności (kompletności) 

wypełnienia rubryk oświadczeń. Nieprawidłowości stwierdzono w oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez:  

1. Pana Sławomira Owczarka polegające na tym, że: 

a) w części A nie podano nazwiska rodowego, 

b) w część A w pkt I obok wysokości zgromadzonych środków pieniężnych 

oraz wskazanych papierów wartościowych użyto określenia „współwłasność 

majątkowa małżeńska” zamiast „małżeńska wspólność majątkowa”, 

c) w część A w pkt II.2. przy pierwszej ze wskazanych nieruchomości 

nie ujawniono przynależności nieruchomości do majątku odrębnego 

lub objętego małżeńską wspólnością majątkową, 
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d) w część A w pkt II.4. obok tytułu prawnego do działki użyto zwrotu 

„współwłasność majątkowa małżeńska” zamiast „małżeńska wspólność 

majątkowa; 

e) w część A w pkt VIII obok kwot uzyskanych dochodów użyto zwrotu 

„współwłasność majątkowa małżeńska” zamiast „małżeńska wspólność 

majątkowa; 

2. Pana Dariusza Górskiego polegające na tym, że: 

- w części A nie podano nazwiska rodowego; 

3. Pana Włodzimierza Raka polegające na tym, że: 

- w części A nie podano nazwiska rodowego; 

4. Pana Marka Nowaka polegające na tym, że: 

- w części A nie podano nazwiska rodowego; 

5. Pana Michała Ślęzaka polegające na tym, że: 

a) w części A nie podano nazwiska rodowego, 

b) w części A w pkt II.1. nie określono tytułu prawnego do wykazanej 

nieruchomości, 

c) w części A w pkt. II.3 nie określono tytułu prawnego do wykazanej 

nieruchomości i nie wskazano osiągniętego z gospodarstwa przychodu 

i dochodu, 

d) w części A w pkt II.4. nie wykazano nieruchomości gruntowej, na której 

znajduje się dom mieszkalny oraz nie określono do przedmiotowej 

nieruchomości tytułu prawnego; 

6. Pani Anny Prokopczyk polegające na tym, że: 

- w części A w pkt VIII nie wykazano odrębnie kwot dochodu pochodzących 

z tytułu zatrudnienia i dochodu z innej działalności zarobkowej lub zajęć; 

7. Pani Anny Koper polegające na tym że: 

a) w części A w pkt II.1 i II.4 nie określono tytułu prawnego do wykazanych 

w oświadczeniu nieruchomości, 

b) w części A w pkt VIII nie wykazano odrębnie kwot osiągniętych dochodów 

pochodzących z tytułu zatrudnienia i dochodów pochodzących z innej 

działalności zarobkowej lub zajęć; 

8. Pani Elżbiety Jaskólskiej polegające na tym, że: 

w oświadczeniach majątkowych złożonych w dniu: 4.04.2019, 17.04.2019r., 

31.05.2019 i 25.06.2019 r.  

- w części B nie wskazano adresu zamieszkania oraz pominięto pozycje 1 do 3 

dotyczące położenia nieruchomości wykazanych w części A; 

9.  Pani Jolanty Żelichowskiej polegające na tym, że: 

- w części  A w pkt II.1. i II.4 nie określono tytułu prawnego do wykazanych 

nieruchomości; 

10. Pani Anny Adamczyk polegające na tym że: 

- w części A w pkt I, w pkt II.1. i II.4, w pkt VIII i w pkt IX nie określono 

przynależności ujawnionych składników majątkowych i dochodów do majątku 

odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową; 

11. Pani Eweliny Jaworskiej polegające na tym że: 

- w części A w pkt I, w pkt II.2 i w pkt VIII nie określono przynależności 

ujawnionych składników majątkowych i dochodów do majątku odrębnego 

lub objętego małżeńską wspólnością majątkową; 

12. Pani Magdaleny Michałek polegające na tym że: 
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- w części A w pkt I, w pkt VIII, i w pkt IX nie określono przynależności 

ujawnionych składników majątkowych i dochodów do majątku odrębnego 

lub objętego małżeńską wspólnością majątkową; 

13. Pani Patrycji Dudek polegające na tym że: 

- w części A w pkt II 2 (co do pierwszej nieruchomości), w pkt VIII i w pkt IX 

nie określono przynależności ujawnionych składników majątkowych i dochodów 

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową; 

14. Pana Mariusza Wiśniewskiego polegające na tym, że: 

I. w oświadczeniu majątkowym złożonym do 30 kwietnia br.  

- w części A oświadczenia nie podano nazwiska rodowego; 

II. w oświadczeniu majątkowym składnym w związku z rozwiązaniem 

umowy o pracę  

a) w części A oświadczenia nie podano nazwiska rodowego, 

b) w części A pkt II.4 nie podano tytułu prawnego do wykazanej  nieruchomości; 

15. Pani Beaty Grzegorczyk polegające na tym, że: 

I. w oświadczeniu składnym w związku z zatrudnieniem na stanowisku 

p.o. dyrektora Samorządowego Żłobka we Włoszczowie 

- w części A pkt II.1 oraz w pkt II.4 co do pierwszej ze wskazanych 

nieruchomości i w pkt VIII nie określono przynależności ujawnionych 

składników majątkowych i dochodów do majątku odrębnego lub objętego 

małżeńską wspólnością majątkową. 

Wskazane powyżej formalne nieprawidłowości stanowią naruszenie przepisów prawa 

określających, jakie informacje powinno zwierać rzetelnie i starannie wypełnione 

oświadczenie majątkowe. W wyniku analizy nie stwierdzono przesłanek wskazujących 

na świadome zatajenie prawdy w złożonych oświadczeniach. Stwierdzone nieprawidłowości 

nie dały podstaw do skierowania wniosków o wszczęcie kontroli skarbowej. 

 Wymienione wyżej osoby zostały poinformowane o stwierdzonych 

nieprawidłowościach i zobowiązane do wyeliminowania ich przy składaniu kolejnych 

oświadczeń majątkowych.  

  Zgodnie z dyspozycją art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym po jednym 

egzemplarzu każdego oświadczenia majątkowego przekazano do urzędu skarbowego 

właściwego ze względu na miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie.  

Urząd Skarbowy we Włoszczowie w piśmie z dnia 24 października 2019r.  

znak: 2615-SKA.4006.6.2019 poinformował, iż przesłane oświadczenia majątkowe 

wykazujące stan na dzień 31 grudnia 2018 r. poddano weryfikacji pod kątem zgodności 

ujawnionych kwot dochodów porównując je z wysokością dochodów wykazaną w zeznaniu 

podatkowym za 2018 r. oraz informacjami o dochodach będących w posiadaniu urzędu 

skarbowego, a także sprawdzeniu pod kątem prawidłowości wykazanego majątku 

nieruchomego i ruchomego w relacji z deklaracjami podatku od czynności cywilnoprawnych 

oraz ewidencją czynności majątkowych. Stwierdzone przez urząd skarbowy rozbieżności 

w poddanych analizie oświadczeniach majątkowych w zakresie wykazanego dochodu 

i nieprawidłowości dotyczących nieruchomości po wezwaniu osób, których dotyczyły zostały 

wyjaśnione i uzupełnione. 

Do punktu 7 

     Sprawy różne 

Wiceprzewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Stanisław Klapa – powiedział, że w miejscowościach Międzylesie i Motyczno jest 

bardzo trudna sytuacja związana z brakiem wody w niektórych gospodarstwach.  Nasuwa się 

pytanie, kiedy Gmina pomoże tym mieszkańcom. Kiedy mieszkańcy tych miejscowości 



10 

 

 

doczekają się wodociągu. Proszę o udzielenie konkretnej odpowiedzi, w którym roku będzie 

zrealizowane to zadanie - budowa wodociągu. 

Radny Piotr Turczyński – podziękował za wykonanie miejsc parkingowych zlokalizowanych 

za punktem LOTTO przy ulicy 1-go Maja. Dzięki tej inwestycji osoby korzystające  

z kolektury mogą bezpiecznie się zatrzymać samochodem na parkingu. Szczególne 

podziękowania dla pana Przewodniczącego Rady Miejskiej Grzegorza Dudkiewicza oraz 

pana Włodzimierza Raka Naczelnika Wydziału FIP w Urzędzie Gminy Włoszczowa za 

zaangażowanie. 

Radny Zbigniew Woldański – podziękował w imieniu własnym i  mieszkańców ulicy 

Zielonej we Włoszczowie za poczynione starania ze strony Burmistrza  oraz Rady Miejskiej, 

dzięki którym ta ulicy wygląda tak jak powinna wyglądać. To była ostatnia taka ulica polna 

w mieście poza ulicą Konopnickiej, która od wielu lat czeka na remont.  

Radny Czesław Młynarczyk – poinformował, iż złożył w sierpniu interpelację odnośnie 

utrzymana porządku na terenie placu przy ulicy Jędrzejowskiej 10. Na tym terenie znajduje 

się 17 mieszkań socjalnych, tam gromadzona jest kostka brukowa, słupy. Na tym gruzowisku 

bawią się dzieci. Ten teren należy jak najszybciej uporządkować, aby nie doszło do 

nieszczęścia. Zapytał Burmistrza czy w 2020 roku na tym terenie zostanie wykonane 

odwodnienie, gdyż po opadach deszczu są duże kałuże.  Należałoby również uporządkować 

ten plac, może położyć dywanik z asfaltu lub położyć kostkę brukową. 

Radny Dariusz Gieroń – podziękował Burmistrzowi za interwencję w sprawie oświetlenia 

ulicy Młynarskiej i Sienkiewicza. Oświetlenie uliczne zostało naprawione. Dobrze byłoby, 

aby raz na kwartał wykonać konserwację urządzeń energetycznych.  

Podziękowania mieszkańców bloku Nr 40 przy ulicy Sienkiewicza za wykonanie chodnika  

i utwardzenie miejsca dojazdowego. 

Ryszard Karpiński Sołtys sołectwa Konieczno -  poinformował, iż była interwencja jednego 

z mieszkańców Konieczna zamieszkującego nową posesję o zamontowanie lampy oświetlenia 

ulicznego, ponieważ na odcinku miedzy jednym, a drugim słupem energetycznym nie ma  

oświetlenia. Jest możliwość zamontowania lampy na słupie przy posesji 106A słup Nr 13 

montaż takiej lampy to niewielki koszt dla Gminy. 

Droga w kierunku Ogarki - w dniu wczorajszym w godzinach popołudniowych dwie osoby 

wyznaczały pas drogowy. Czy panu Burmistrzowi jest coś wiadome w tej sprawie? 

Wyznaczony został tylko odcinek drogi prowadzącej do Spółdzielni Rolniczej, wyznaczenie 

tego pasa drogowego jest bardzo ciekawe, budzi zastrzeżenia. Można to sprawdzić na gruncie. 

Burmistrz odniósł się do zadanych pytań w sprawach: 

Radnego Stanisława Klapy – odnośnie braku wody w kilku gospodarstwach i kiedy będzie 

wybudowany wodociąg w Międzylesiu i Motycznie. Burmistrz poinformował, iż w dniu 

wczorajszym Włoszczowski Zakład Wodociągów i Kanalizacji ogłosił przetarg na budowę 

sieci wodociągowej w tych dwóch miejscowościach. Do dnia 14 listopada br. można składać 

oferty na budowę wodociągu w tych miejscowościach, a do końca 2020 roku woda popłynie 

do odbiorców. Tę informację proszę przekazać mieszkańcom.  

Padło sporo podziękowań za realizację inwestycji drogowych. Kończy się realizacja zadań 

w zakresie budowy, przebudowy dróg gminnych. Pozostały do wykonania tylko drogi, gdzie 

musi być uregulowany stan prawny miedzy innym ulica Konopnickiej czy też ulica Śląska, 

gdzie Gmina jest na etapie przejmowania tej nieruchomości od PKP. Pozostaną do realizacji 

tylko drogi powiatowe, bo drogi wojewódzkie są wyremontowane  na naszym terenie, łącznie 

z budowaną obwodnicą. 

Radnego Czesława Młynarczyka -  utrzymanie porządku na placu przy ulicy Jędrzejowskiej 

10 - jeśli chodzi o porządek zostanie wykonany, natomiast  w budżecie na 2020 rok 

zaplanowano wykonanie na tym placu odwodnienia. 

Radnego Dariusza Gieronia – odnośnie oświetlenia  ulicy Młynarskiej - ulica ta jest 

diagnozowana przy udziale energetyka obsługującego nasze urządzenia energetyczne.                     

Jest prośba do wszystkich państwa, aby nie czekać z problematyką do sesji, radni, państwo 
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sołtysi, jeśli wystąpi jakaś awaria oświetlenia ulicznego w czasie weekendu  czy też kilku dni 

proszę na bieżąco o tym informować. 

Pana Sołtysa Ryszarda Karpińskiego -   poinformował, iż w tym momencie nie jest możliwe 

zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego, gdyż Gmina jest już po realizacji zadania 

uzupełniania lamp. To zadanie zostanie przyjęte do budżetu na 2020 rok. Nadmienić trzeba, 

że do tej pory teren ten nie był zagospodarowany i nie był zamieszkały. 

Droga w kierunku Ogarki - wszelkie prace geodezyjne, które tam się odbywały nie były 

realizowane na zlecenie Gminy Włoszczowa. Jest to droga gminna i nam wszystkim zależy, 

aby na tej drodze został uregulowany stan prawny i wyznaczone były granice tak, aby  

spełnione zostały wymogi w zakresie bezpieczeństwa mieszkańców poruszających się tą 

drogą.       

Do punktu 8 

Wiceprzewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

obrady dwunastej  sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

 

 

 

Protokołował                                             Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                                /-/ Jerzy Wiśniewski  


